



ព័ត៌មានសំខាន់ៗរបស់ **Medi-Cal** ប្រសិនបើអ្នក ប្រើការថែទាំនៅមណ្ឌលថែទាំបច្ចេកទេសថែទាំតាមផ្ទះ

Medi-Cal មានច្បាប់ពិសេសអំពីប្រាក់ចំណូលរបស់អ្នក
ប្រសិនបើអ្នកប្រើប្រាស់ការថែទាំនៅមណ្ឌលថែទាំ
នេះរួមបញ្ចូលទាំងការទទួលបានការថែទាំនៅមណ្ឌលថែទាំ ឬនៅផ្ទះរបស់អ្នកផ្ទាល់។

▶ សូមអានប្រសិនបើអ្នកនៅលីវ ហើយប្រើប្រាស់ការថែទាំរបស់មណ្ឌលថែទាំ
ជារៀងរាល់ខែ ប្រាក់ចំណូលភាគច្រើនរបស់អ្នកនឹងចូលទៅមណ្ឌលថែទាំរបស់អ្នក
ឬសម្រាប់ការថែទាំរបស់អ្នក។ អ្នកអាចទុក \$35 ដុល្លារក្នុងមួយខែសម្រាប់តម្រូវការផ្ទាល់ខ្លួន។

- ▶ សូមអាននេះប្រសិនបើ៖
 - ▶ អ្នកប្រើប្រាស់សេវាថែទាំនៅមណ្ឌលថែទាំ ហើយប្តីប្រពន្ធឬដៃគូរស់នៅជាមួយគ្នាដែលបានចុះ
បញ្ជីរួច រស់នៅផ្ទះ។
 - ▶ អ្នកដាក់ពាក្យសុំកម្មវិធីលើកលែងសម្រាប់ផ្ទះនិងសហគមន៍ ហើយប្តីប្រពន្ធឬដៃគូ
រស់នៅជាមួយគ្នាដែលបានចុះបញ្ជីរួច រស់នៅផ្ទះ។

មានច្បាប់ពិសេសដែលអាចឱ្យអ្នកផ្ទេរប្រាក់ចំណូលមួយចំនួនឬទាំងមូលរបស់អ្នកទៅឱ្យប្តីប្រពន្ធ
ឬដៃគូរស់នៅជាមួយគ្នាដែលបានចុះបញ្ជីរួច របស់អ្នក។ ទាំងនេះត្រូវបានគេហៅថា
“ច្បាប់នៃភាពត្រឹមត្រូវរបស់ប្តីប្រពន្ធ។”

ច្បាប់ទាំងនេះជួយឱ្យអ្នកនៅផ្ទះមានលុយគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីរស់នៅ។ ពួកគេក៏អាចជួយអ្នក
និងប្តីប្រពន្ធរបស់អ្នក ឬដៃគូរស់នៅជាមួយគ្នាដែលបានចុះបញ្ជីរួច មានលក្ខណៈ
សម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ Medi-Cal ដោយឥតគិតថ្លៃ។

- ដើម្បីមានលក្ខណៈគ្រប់គ្រាន់ក្នុងឆ្នាំ 2025 ប្រាក់ចំណូលរបស់ប្តីប្រពន្ធ ឬដៃគូរស់នៅជាមួយគ្នាដែលបានចុះបញ្ជីរួច ជាធម្មតាត្រូវតិចជាង \$3,948 ក្នុងមួយខែ។
- អ្នកនៅតែអាចមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ ប្រសិនបើប្តីប្រពន្ធ ឬដៃគូរស់នៅជាមួយគ្នាដែលបានចុះបញ្ជីរួចរបស់អ្នក រកប្រាក់បានច្រើនជាង \$3,948 ក្នុងមួយខែ។ វាកើតឡើងប្រសិនបើប្តីប្រពន្ធ ឬដៃគូរស់នៅជាមួយគ្នាដែលបានចុះបញ្ជីរួចរបស់អ្នក ត្រូវការប្រាក់ចំណូលរបស់អ្នកបន្ថែមដើម្បីចំណាយលើអាហារ ឬការថែទាំសុខភាព ការរក្សាផ្ទះរបស់អ្នក ឬមើលថែទាំសមាជិកគ្រួសារជិតស្និទ្ធដែលពិការ។

<p>មានសំណួរ ឬចង់បានព័ត៌មានបន្ថែម?</p>
<p>ទូរស័ព្ទមកពួកយើង ឬទៅកាន់ការិយាល័យ Medi-Cal ក្នុងតំបន់របស់ខោនធីអ៊ីអ្នក។</p> <ul style="list-style-type: none"> ▶ ទូរស័ព្ទទៅបណ្តាញជំនួយ Medi-Cal: (800) 541-5555 ▶ ស្វែងរកលេខទូរស័ព្ទ និងអាសយដ្ឋានសម្រាប់ការិយាល័យខោនធីរបស់អ្នក៖ dhcs.ca.gov/COL
<p>ទាក់ទងភ្នាក់ងារនៃភាពចាស់ជរាក្នុងតំបន់របស់អ្នក។ ពួកគេផ្តល់ជំនួយដោយឥតគិតថ្លៃក្នុងការសម្របសម្រួលសេវាកម្មសម្រាប់មនុស្សចាស់នៅក្នុងតំបន់ California នីមួយៗ។</p> <ul style="list-style-type: none"> ▶ ហៅទូរស័ព្ទដើម្បីស្វែងរកសេវានៅក្នុងខោនធីរបស់អ្នក៖ (800) 510-2020 ▶ ចូលទៅកាន់អនឡាញដើម្បីស្វែងរកសេវាកម្មនៅក្នុងខោនធីរបស់អ្នក ក៖ aging.ca.gov/Find_Services_in_My_County/
<p>ទាក់ទងការិយាល័យថែទាំរយៈពេលវែង Ombudsman's របស់រដ្ឋ California។ ពួកគេផ្តល់ជំនួយដោយឥតគិតថ្លៃសម្រាប់មនុស្សនៅក្នុងមណ្ឌលថែទាំរយៈពេលវែងជាមួយនឹងបញ្ហាទាក់ទងនឹងការថែទាំប្រចាំថ្ងៃ សុខភាព សុវត្ថិភាព សិទ្ធិរបស់ពួកគេ ។ល។</p> <ul style="list-style-type: none"> ▶ ស្វែងយល់អំពីសេវាកម្មពី Ombudsman៖ aging.ca.gov/Programs_and_Services/Long-Term_Care_Ombudsman/



ច្បាប់ថ្មីសំខាន់ៗនៅឆ្នាំ 2024

កម្មវិធី Medi-Cal ដែលរាប់បញ្ចូលទ្រព្យសម្បត្តិរបស់អ្នកទៀតហើយ នៅពេលកំណត់ថាតើអ្នកមានសិទ្ធិទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ដែរឬទេ។ នេះមានន័យថា អ្នកមិនចាំបាច់រាយការណ៍ពីគណនីធនាគារយានយន្តឬទ្រព្យសម្បត្តិរបស់អ្នកទេ។

កម្មវិធី Medi-Cal មិនត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យស្តារអ្នកអំពីទ្រព្យសម្បត្តិរបស់អ្នកទេ។

អ្នកនៅតែត្រូវរាយការណ៍ពីប្រាក់ចំណូលរបស់អ្នកទាំងអស់ទៅកាន់បុគ្គលិកខោនធីរបស់អ្នក។ នេះរាប់បញ្ចូលទាំងប្រាក់ចំណូលពីការងារប្រាក់ឧបត្ថម្ភកូននិងប្តីប្រពន្ធ អត្ថប្រយោជន៍សន្តិសុខសង្គមសម្រាប់ពេលចូលនិវត្តន៍និងពិការភាពប្រាក់ចំណូលពីការជួល។ល។